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Regionalna Izba Obrachunkowa
ul. Targowa 18
25-520 Kielce

Uprzejmie proszę o wskazanie podstawy prawnej, na podstawie której środki
finansowe otrzymane z PFRON jako dofinansowanie do projektów w ramach Programu
stanowiące uzupełnienie wkładu wprowadzane są na dochody budżetu. Informuję,
że w dniu 27.11.2009 r. Powiat Skarżyski podpisał z PRFON Oddział Świętokrzyski
w Kielcach umową nr WRR/000065/131D na likwidację barier architektonicznych
dla SP ZOZ "Przychodnie Miejskie" ul. Apteczna 7 w Skarżysku-Kamiennej. Na tej
podstawie w dniu 17.12.2009 r. została podpisana umowa pomiędzy Powiatem
Skarżyskim, a SP ZOZ "Przychodnie Miejskie".
Uchwałą Nr 308/XLVII/2009 Rady Powiatu Skarży skiego zostały wprowadzone
do budżetu środki finansowe po stronie dochodów: dz.750 rozdz.75020 § 2440
kwota zł: 554,- oraz dZ.851 rozdz.85121 § 2440 kwota zł: 22.159,- po stronie
wydatków dz.750 rozdz.75020 § 4750 i dZ.851 rozdz.85121 § 2440. Zgodnie z umową
WRR/000065113/D w celu realizacji projektu przy rachunku bankowym budżetu został
otwarty pomocniczy rachunek o nazwie "Likwidacja barier architektonicznych w ZOZ",
ponieważ wydatki budżetowe ujmuje się w planie finansowym urzędu JST w związku z
czym został wydzielony rachunek bankowy subkonto rachunku bieżącego jednostki
budżetowej Starostwo Powiatowe, z którego zostały rozdysponowane środki finansowe
jako dotacja dla SP ZOZ oraz wydatek Starostwa związany z obsługą programu § 4210
(po zmianach) kwota zł: 553,98- zakup artykuły biurowe (numerator, koszulki, teczki,
segregatory oraz telefon bezprzewodowy).
W dniu 10.04.2010 r. zostało złożone rozliczenie dotyczące w/w projektu. PRFON
Oddział Świętokrzyski stwierdza prawidłowe wykorzystanie środków finansowych,
ale stawia zarzut przemieszczenia środków finansowych na inny rachunek bankowy niż
wskazany w umowie z PRFON. W latach poprzednich po kontroli PFRON też pisaliśmy
takie wyjaśnienie ale obecnie zachodzi ryzyko nie rozliczenia dofinansowania
przyznanego na podstawie w/w umowy oraz nie podpisania z nami umów na kolejne lata.

W związku z powyższym proszę jak na wstępie.


